

《单词百科:townspeople是什么意思?townspeople怎么发音?townspeople的解释和用法》

英语单词townspeople是什么意思?townspeople怎么读?townspeople怎么发音?简答网为您整理了townspeople的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



townspeople怎么读

townspeople的读音:[' ta ũ nzpi:pl]

townspeople的意思

1、n.市民，镇民，城里人;市井之流;

townspeople的近义词

1、populace n.百姓;平民;人口;

2、**town** n.城镇, 市镇;小村庄;城镇居民;商业中心;

3、**townsfolk** n.镇民;市民;市镇居民;城里人;

townspeople的双语例句

1、The townspeople received billets ordering them to lodge the regiment overnight.

镇民接到命令,要为一团官兵提供一夜住宿.

2、We arrange with the townspeople to billet the students.

我们和镇上人协商给学生提供宿舍.

3、Farmers were meant to get an income comparable to that of townspeople.

农民的收入本应该与城里人的收入相当。

4、There are humorous poems, joking commentaries on the news, and satirical observations of fellow townspeople.

有诸如幽默诗, 诙谐的新闻评论, 讽刺当地市民的小品文等.

5、The flood cut the townspeople off from the rest of the world.

洪水割断了该镇居民与外界的联系.

6、The townspeople allied themselves in the fight for lower taxes.

市民在为降低税收的斗争中联合起来了.

7、After it eats a bunch of the townspeople, It starts to fill up a movie theater.

当它接连吃了很多人之后, 几乎能和电影院一样大了.

8、Ostentation and extravagance patting our village really dine together, you are convinced by townspeople?

实拍我们村聚餐的排场, 城里人你服 吗?

9、The townspeople sent a petition to the government asking for electric light for the town.

市民向政府递交请愿书,要求为该市安装电灯.

10、In 1375 the townspeople revolted.

1375年, 市民奋起反抗。

11、Food shortages forced many townspeople into the country to grow their own food.

食物短缺迫使很多市民到农村自己种粮食。

12、The students were reckless fellows who often fought with the townspeople.

学生们都常常卤莽地和镇上的人搏斗。

13、The mayor had no alternative but to apologize to the townspeople.

市长迫不得已向市民道歉。

14、A wave of superstitious fear spread among the townspeople.

盲目的恐惧感在市民中蔓延。

15、The townspeople tooth and nail against the government's plan to build the plant.

镇上的人使出浑身解数抵抗政府盖厂房的计画。

16、All of the townspeople liked the old man.

所有的村民都很喜欢他。

17、As the enemy advance continued, the townspeople would take to the woods carrying all their belongings.

敌人还在继续前进, 市民们将携带行李物品躲进森林里。

18、It was nine o'clock and most of the townspeople were already about their business.

时间是上午九点,城里大多数人都已开始工作。

以上是简答网为您整理的townspeople怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于townspeople的用法、townspeople的释义、townspeople的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/townspeople>

